
                                                              Protokół Nr 4/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytej dnia 30 marca  2011 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu  nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

      Zakończenie posiedzenia godz. 1315

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski i w części
posiedzenia dotyczącego spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum, przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały w
tym projekty uchwał  . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 

1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 31 marca   2011 roku 
4.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2010 r.
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Ad.1
Jak wyŜej.
Ad.2
Protokół Nr 3/11 z posiedzenia komisji w dniu 24 lutego 2011 r. został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3  
W pierwszej kolejności z uwagi na prośbę skarbnik gminy, komisja wyraziła zgodę na omówienie
projektów uchwał  dotyczących spraw finansowych , a mianowicie :

– projekt uchwały Nr VI/47/11 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r.
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy w trakcie udzieliła wyjaśnień
na pytania ze strony członków komisji m.in dokładnie wyjaśniła sprawę dotyczącą planowanych
wydatków na budowę Centrum Kultury i Sportu w Barzkowicach  .
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .

– projekt uchwały Nr VI/48/11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały omówiła dokładnie skarbnik gminy .
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-  projekt uchwały Nr VI/33/11  w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w
  szkołach podstawowych 
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez zastępcę wójta, projekt uchwały 3
głosami „za” zaopiniowała  pozytywnie . 

- projekt uchwały Nr VI/34/11  w sprawie współdziałania z Gminą Dolice w realizacji zadań w
zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niŜ przedszkola formach
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 wychowania przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 

- projekt uchwały Nr VI /35/11 w sprawie współdziałania z Gminą Miasto-Stargard Szczeciński w
  realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niŜ   
  przedszkola formach wychowania przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard 
  Szczeciński
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekty uchwał .

- projekt uchwały Nr VI/36/11 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia „ Planu
Odnowy Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński 
Zastępca wójta powiedział o zmianach jakie zostały zatwierdzone przez zebranie wiejskie do planu
Skalina .    
Komisja 3 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt  uchwały  .
-projekt  uchwały Nr VI/37/11 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard Szczeciński
Zastępca wójta poinformowała  o przebiegu spotkań konsultacyjnych w sprawie zmiany statutów
sołectw , gdzie jak powiedział wójt , frekwencja na tych spotkaniach była róŜna i co  dodatkowo w
dwóch  przypadkach  poprawiono .
Komisja 3 głosami „ za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr VI/38/11  w sprawie rozpatrzenia wniosku
Zastępca Wójta poinformował ,Ŝe na dzień dzisiejszy jest juŜ więcej danych odnośnie mieszkania o
które zwrócili  się  mieszkańcy Trzebiatowa  ,  aby gmina nabyła je   na powiększenie świetlicy
wiejskiej  .  A mianowicie  -  Asesor  komorniczy  udzielił  informacji   ,iŜ  odbyła  się  I  licytacja
nieskuteczna  i wartość tego mieszkania była wystawiona na 171 tys zł , do drugiej licytacji wartość
mieszkania została obniŜona do 114 tys zł . 
Komisja  po  dyskusji  jednogłośnie  wypowiedziała  się  za  tym  ,  aby  nie  uwzględniać  wniosku
mieszkańców , bo nie ma na ten cel  przeznaczonych środków w budŜecie .
- projekt  uchwały Nr VI/39/11  w sprawie rozpatrzenia wniosku
Komisja po dyskusji,  pozytywnie  jednogłośnie zaopiniowała  projekt  uchwały tj.  uwzględniając
wniosek Pana Sebastiana Janiak . 
- projekt  uchwały  Nr VI/40/11 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla
członków  Ochotniczej StraŜy PoŜarnej funkcjonującej na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
Projekt uchwały przedstawił zastępca wójta m.in.  podał wysokość  kwoty , która  nie moŜe być
przekroczona.  Przypomniał  ,Ŝe straŜacy  w innej  formie otrzymywali  środki  i  zaznaczył  ,  Ŝe
zgodnie z przepisami ustawy  rada gminy w formie uchwały winna ustalić wysokość ekwiwalentu .
Następnie powiedział jakie stawki zaproponowały komisji pozostałe .

 Członkowie komisji po dyskusji jednogłośnie zaproponowali następujące stawki za udział : 
  - w działaniach ratowniczych w wysokości 10 zł za 1 godzinę ,
  - w szkoleniu poŜarniczym  w wysokości 30 zł za kaŜdy dzień szkolenia  
oraz w § 7 zapis  znajduje zastosowanie od dnia 1 stycznia 2011 r. 
Wszyscy  członkowie   komisja   pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  wraz  z
zaproponowanymi stawkami jak wyŜej .
- projekt  uchwały Nr VI/41/11 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Lipnik – komisja

3 głosami „za”pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt  uchwały Nr VI/42/11 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
  zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca wójta poinformował ,Ŝe koszt związany ze
 zmianą Studium ponosi wnioskodawca .
Po dyskusji komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  w/w projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr VI/43/11 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na

okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
-  projekt  uchwały  Nr VI/44/11 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na  
   okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę
W/w projekty uchwał omówił zastępca wójta , a komisja bez uwag je zaopiniowała .
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- projekt  uchwały Nr VI/45/11 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie 
gminy  środków  stanowiących  fundusz  sołecki  –  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały ,

- projekt  uchwały Nr VI/46/11 w sprawie  ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz
   sposobu jej poboru – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Zastępca Wójt powiedział ,Ŝe pojawiły się jeszcze dwa projekty uchwał do  porządku obrad sesji i
jest prośba wójta o ich uwzględnienie. Jeden projekt   dotyczy zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia  ścieków , a drugi    zawarcia  porozumienia
intencyjnego w sprawie  przedsięwzięcia  pod nazwą  „  Przebudowa i  budowa drogi  1711Z na
odcinku  Stargard  Szczeciński  –  Witkowo  oraz  drogi  1716Z  Witkowo-Dolice  –  do  granic
powiatu .Wykonanie nowej nawierzchni chodnika i zjazdów w miejscowości Witkowo Drugie –
etap B „ . 
Odnośnie  drugiego projektu uchwały  to zastępca  wójta poinformował ,Ŝe  gmina otrzymała
dokumenty  w piątek , kiedy  materiały na sesję były wysłane w czwartek  .
Komisja wyraziła zgodę . 
- projekt uchwały Nr VI/49/11 w sprawie zatwierdzenia  taryf  dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków .
Projekt uchwały przedstawił zastępca  wójta . 
Podczas dyskusji członkowie komisji m.in.  zwrócili uwagę na to , Ŝe jest opłata abonamentowa za
kaŜdy wodomierz, a  opłata za ścieki zbyt duŜo  wzrasta .  
Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-  projekt  uchwały  Nr  VI/50/11  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na   zawarcia   porozumienia
intencyjnego w sprawie  przedsięwzięcia  pod nazwą  „  Przebudowa i  budowa drogi  1711Z na
odcinku  Stargard  Szczeciński  –  Witkowo  oraz  drogi  1716Z  Witkowo-Dolice  –  do  granic
powiatu .Wykonanie nowej nawierzchni chodnika i zjazdów w miejscowości Witkowo Drugie –
etap B „ . 

Członkowie  komisji  po wysłuchaniu  uzasadnienie  do w/w projektu uchwały ,  zaopiniowali  go
pozytywnie . 
Ad.4
Komisja  analizując  informację  dotyczącą  wykorzystanych  środków  finansowych  przez  rady
sołeckie  w roku  2010  zwróciła  uwagę  na  to  ,  iŜ  środki   wydawane były głównie  na zakup
paliwa,kos, kosiarek ,  w ramach przedsięwzięcia " dbałość  o porządek i estetykę  wsi – tereny
zielone",  kolejno  na doposaŜanie   świetlic  wiejskich  ,  placów zabaw oraz  na  róŜne  imprezy
okolicznościowe w ramach przedsięwzięcia " integracje mieszkańców " . 
Przewodnicząca  komisji  podsumowując  dyskusję  powiedziała,  Ŝe  naleŜy  się  zastanowić  nad
przyszłością , aby środki nie były przeznaczane wyłącznie na konsumpcję , kiedy wyczerpią się
inne cele , aby  rozwaŜyć  na przyszłość moŜliwość zapisania w budŜecie gminy środków w innej
formie  niŜ Fundusz Sołecki .    
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna po dokonaniu analizy sprawozdania z wykorzystania środków finansowych
przez sołectwa w roku 2010 w ramach Funduszu Sołeckiego - przyjęła je ,zgłaszają w/w  uwagi . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.5
Komisja  w  sprawach  róŜnych  w  pierwszej  kolejności   przeanalizowała  wykaz  inwestycji  w
poszczególnych sołectwach w latach 2002-2010 ( powyŜej  50 tys zł ).
Analizując informację  komisja stwierdziła ,Ŝe mało środków przeznaczanych było na inwestycje i
jak uwaŜa komisja,  perspektywicznie więcej środków przeznaczać  na inwestycje  . Biorąc pod
uwagę  obecny rok , to środki zapisane są na oświatę i kanalizację powiedziała  przewodnicząca
komisji .
Wójt Gminy zabierając głos poruszył  temat dotyczący problemów jakie ma gmina z opłatą   za
oświetlenie na węźle Lipnik , iŜ ENEA pozwała gminę do Sądu o zapłatę za zaległości i co gmina 
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planuje w tej sprawie . 
Komisja  równieŜ  dyskutowała  na  temat  infrastruktury  w  tych  miejscowościach  ,  gdzie  jest
prowadzona zabudowa jednorodzinna .
Radny Michałek Zdzisław – poinformował ,Ŝe ze środków pochodzących z funduszu sołeckiego
przeznaczonych jest  12 tys  zł  na załoŜenie dodatkowych punktów oświetleniowych (  3-4 )  na
odcinku   pomiędzy Nr 10 a 11 w Małkocinie, a udział gminy w tym przedsięwzięciu , powiedział
o konieczność ogrodzenie boiska sportowego, bo został zryte przez dziki .
Przewodnicząca  komisji  powiedziała  o  załoŜeniu  dodatkowego   punktu  oświetleniowego  w
Wierzchlądzie koło posesji Pana Boguszyńskiego .
Ad.6
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .

Protokołowała :                                                                                  Przewodnicząca Komisji 
Zofia Stoczkowska                                                                                Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                            Data  podpisania :
2011.03.30.                                                                                         2011.04. …..................         


